
       Roosendaal 13-07-2022    

  

  

  

  

  

  Aan de leden van de gemeenteraad     

      

    

    

  

 

 

  

Geachte leden van de gemeenteraad,  

  

De fractie van de PvdA heeft tijdens de behandeling van de jaarstukken 2021 op 7 juli jl. een 

vraag gesteld naar aanleiding van het accountantsrapport in relatie tot fraudepreventie.  

De accountant heeft in zijn rapport aangegeven dat vanuit de accountantscontrole de komende 

jaren nog nadrukkelijker aandacht zal worden besteed aan fraudepreventie. Vanuit de 

beroepsgroep van de accountants, de NBA, is hierover een notitie opgesteld. In deze notitie 

komt ook de rol van bestuurders en toezichthouders (zoals de gemeenteraad) aan bod bij het 

voorkomen en detecteren van fraude. 

Wij hebben deze opmerking uit het rapport met BDO besproken. Daarbij hebben wij 

afgesproken dat we, in aanloop naar de interim controle en jaarrekeningwerkzaamheden 

2022,  samen met BDO gaan uitwerken wat de notitie van de NBA vraagt van de gemeente 

Roosendaal. Daarbij wordt in kaart gebracht wat we al doen en wat er nog extra nodig is. 

Uiteraard gaan we dan aan de slag met werkzaamheden en controles die nog nodig zijn om 

het risico op fraude zoveel als mogelijk te beperken.  

In het accountantsrapport doet BDO ook een uitnodiging naar de Auditcommissie om te 

bespreken wat de rol van de Auditcommissie kan zijn m.b.t. frauderisicobeheersing. Het is 

uiteraard aan de Auditcommissie om daar wel of niet op in te gaan.  

Hoogachtend,  

 

Evelien van der Star 

 

        

  

  

  

  

 



    

    

    

 


